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ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΤΥΠΟΥ ΚΑΙ ΜΕΣΩΝ ΜΑΖΙΚΗΣ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ

Θεσσαλονίκη, 7-6-1996 
Ώ ρ α : 19.45

Ο Πρωθυπουργός κ. Κώστας Σημίτης επισκέφθηκε σήμερα το απόγευμα τον 
ΟΡΓΑΝΙΣΜΟ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΕΥΟΥΣΑΣ ΤΗΣ ΕΥΡΩΠΗΣ -ΘΕΣΣ ΑΛΟΝ1Κ Η 
'97 και ενημερώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ. του Οργανισμού και Δήμαρχο 
Θεσσαλονίκης κ. Κων/νο Κοσμόπουλο, τον Υπουργό Πολιτισμού κ. Σταύρο Μπένο, τον 
Διευθύνοντα Σύμβουλο, Αρχιτέκτονα κ. Κώστα Λοΐζο και τον Καλλιτεχνικό Διευθυντή 
του Οργανισμού κ.·Πανο Θεοδωρίδη για την πορεία των έργιυν και το πρόγραμμα των 
εκδηλώσεων της Πολιτιστικής Πρωτεύουσας.
Στη συνέχεια προέβη στην ακόλουθη δήλωση:

«Ο κ. Κοσμόπουλος. ως Πρόεδρος του Οργανισμού Πολιτιστικής Πρωτεύουσας, ο 
Υπουργός Π ολ π  ατμού κ. Μπένος και οι υπεύθυνοι του Οργανισμού με ενημέρωσαν για 
τη δουλειά, η οποία έχει γίνει μέχρι σήμερα.

Διαπιστώνω με μεγάλη ευχαρίστηση ότι, μετά τις πολλές δυσκολίες που υπήρχαν 
στο παρελθόν, η δουλειά έχει μπει μπροστά. Έχει μπει μπροστά με σοβαρό τρόπο και 
πιστεύω και με αποτελεσματικό τρόπο.

Είμαστε σε μιά φάση απογεάοσης και εκείνο το οποίο θα γίνει, θα δείξει ότι η 
Θεσσαλονίκη έχει την ικανότητα, έχει τις ιδεες. εχει τα πρόσωπα, τα οποία μπορούν να 
αναδείξουν την πολιτιστική δραστηριότητα και την πολιτιστική δημιουργία στην 
Ελλάδα.

Αυτό είναι κάτι πολύ σημαντικό. Διότι, αν θέλουμε η Θεσσαλονίκη και η Βόρεια 
Ελλάδα να είναι ο χώρος με τον οποίο θα προωθήσουμε την ανάπτυξη του συνόλου της 
περιοχής, θα προωθήσουμε την παρουσία της Ελλάδος, ο πολιτισμός παίζει έναν 
ιδαίτερα σημαντικό ρόλο.4

Έχουμε θέσει ένα στοίχημα Ένα στοίχημα για να δείξουμε ότι μπορούμε να 
χαράξουμε νέους δρόμους. Η σημερινή επίσκεψη δημιουργεί τη βάσιμη ελπίδα ότι θα το 
κερδίσουμε.

Εύχομαι καλή δουλειά και καλή επιτυχία».-
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